
PROCES VERBAL

A

încheiat azi, 19 ianuarie 2023, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local 
al Municipiului Zalău, care s-a desfăşurat cu participarea fizică şi cu respectarea 
Hotărârii Consiliului Local nr. 239 din 29.07.2021.

Prezenţa la şedinţă: 19 consilieri.
La lucrările şedinţei Consiliului Local al Municipiului Zalău, din partea 

executivului Primăriei participă următorii: dl Ionel Ciunt - primarul municipiului 
Zalău, dna Marina-Bianca Fazacaş - secretar general al Municipiului Zalău, dl Călin- 

Cristian Forţ - administratorul public al municipiului Zalău, dna Claudia Ardelean - 

director Direcţia Administraţie Publică, dl Alexandru Pura - director Direcţia 

Patrimoniu, dl Claudiu Chiş - director adj. Direcţia Economică, dna Mihaela Onuţan - 

director Direcţia Resurse Umane, dl Dănuţ Curea — director Direcţia Tehnică, dl Vlad 

Petre - arhitect şef - Direcţia Urbanism, şefi serviciu din cadrul Primăriei Municipiului 
Zalău.
Invitaţi: dna Dorina Baboş - director Direcţia de Asistenţă Socială Zalău, dl Marcel 
Adridan - director SADP Zalău, dl Claudiu Bujor - director SCM Zalău.

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Primăriei 
Municipiului Zalău, în data de 12.01.2023, a anunţului de convocare a Consiliului 
Local, întocmit în baza Dispoziţiei Primarului Municipiului Zalău nr. 40 din 
12.01.2023.

Convocarea consilierilor la lucrările şedinţei s-a asigurat prin mijloace 
telefonice şi prin e-mail, în ziua de 12.01.2023, cu precizarea datei, orei şi a locului de 
desfăşurare a şedinţei.
In continuare, am consemnat următoarele:
DI consilier Gheorghe Taloş
Declar deschise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Zalău, 
constatând că sunt prezenţi consilieri ai Consiliului Local al Municipiului Zalău, astfel 
încât consiliul să poată lucra valabil, cvorumul legal fiind de minim 11 consilieri locali. 
Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.
Constat că sunt prezenţi 19 consilieri locali, şedinţa este legal constituită şi îşi poate 

începe lucrările.
A

In continuare, am consemnat următoarele:
Consilierii prezenţi sunt: dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Dan Bercean, 

dna consilier Anda-Maria Ciobanu, dl consilier Gheorghe Bancea dna consilier Amalia 

Găvriluţ, dl consilier Râul Dragoş, dl consilier Claudiu Breje, dl consilier Mihai Crişan, 
dna consilier Ramona Goga, dl consilier Alin Guler, dl consilier Florin Morar, dna
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consilier Mihaela Mureşan, dna consilier Gabriela Olar, dl consilier Gheorghe Taloş, 
dna consilier Ioana Tuduce, dl consilier Iulian Popiţ, dl consilier Zoltân Takâcs, dl 
consilier Nicolae Fazakas, dl consilier Zsolt Miklos Bogdan.
Lipseşte: dl consilier loan Şerban, dl consilier Alexandru Lakatos.

Dl consilier Gheorghe Taloş
1.Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă ce va conduce şedinţele 
Consiliului Local al Municipiului Zalău în perioada ianuarie - martie 2023.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Gheorghe Taloş - Dacă sunt discuţii?
Vă rog să faceţi propuneri.
Dl consilier Nicolae Fazakas - îl propun pe domnul consilier Teodor Bălăjel.
Cine este pentru? - 14 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - dna consilier Ramona 

Goga, dl consilier Alin Guler, dna consilier Gabriela Olar, dl consilier Zoltân Takâcs, 
dl consilier Teodor Bălăjel.
Cu 14 voturi,,pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind alegerea preşedintelui 
de şedinţă ce va conduce şedinţele Consiliului Local al Municipiului Zalău în perioada 
ianuarie - martie 2023.

Se adoptă hotărârea nr. 1

La ora 09:03 iese din sala de şedinţă dl consilier Iulian Popiţ.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
0 Supun la vot Procesul verbal al Şedinţei Consiliului Local din data de 16 decembrie 

2022. Menţionez că la această şedinţă, desfăşurată cu prezenţă fizică, a lipsit dl 
consilier consilier Zsolt Miklos Bogdan.
Cine este pentru? - 17 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

*

Supun la vot Procesul verbal al Şedinţei Consiliului Local din data de 27 decembrie 
2022. Menţionez că la această şedinţă, desfăşurată Online, 
consilierii locali.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

*

DI preşedinte Teodor Bălăjel — în continuare, dau cuvântul dlui primar pentru a face 
câteva precizări cu privire la ordinea de zi a şedinţei de astăzi.
Dl primar Ionel Ciunt - Mulţumesc, dle preşedinte de şedinţă!
Bună dimineaţa, doamnelor şi domnilor consilieri!

au fost prezenţi toţi
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Vă supun spre aprobare ordinea de zi a prezentei şedinţe ordinare a Consiliului Local 
al Municipiului Zalău.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

Ordine de zi
pentru şedinţa ordinară a Consiliului local al municipiului Zalău 

din data de 19 ianuarie 2023, ora 09:00

1. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă ce va conduce şedinţele 
Consiliului local al municipiului Zalău în perioada ianuarie - martie 2023.
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan urbanistic 
zonal pentru reglementarea unei noi zone de instituţii şi servicii de interes public cu 
funcţiuni complementare, în vederea introducerii în intravilan a terenurilor situate în 
Păşunea Şes Mic, Şes Mare din Parcela Repaus” situate în extravilanul Municipiului 
Zalău, beneficiar Municipiul Zalău.
3. Proiect de hotărâre privind modificarea Regulamentului Serviciului de Administrare 
a Domeniului Public şi privat al Municipiului Zalău — activitatea de administrare, 
întreţinere şi exploatare a parcărilor aparţinând domeniului public şi privat al 
Municipiului Zalău, aprobat prin H.C.L. nr. 66 din 31 martie 2022 şi modificat prin 
H.C.L. nr. 220 din 30 iunie 2022.
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de eşalonare a obligaţiilor fiscale de 
plată, datorate bugetului local al Municipiului Zalău de către S.C. Malgo S.R.L.
5. Proiect de hotărâre privind avizarea favorabilă a dobândirii calităţii de parte în 
Consorţiul Şcolar ,,Silvania-Şincai-Eminescu-Bămuţiu” de către Grădiniţa cu Program 
Prelungit nr. 1 Zalău şi Grădiniţa cu Program Prelungit „Piticii Isteţi” Zalău.
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii, de către Municipiul Zalău a 
contractelor de parteneriat pentru învăţământul DUAL, la Liceului Tehnologic „Mihai 
Viteazul” pentru anul şcolar 2023-2024.
T.Proiect de hotărâre privind modificarea tarifelor aferente serviciului de iluminat 
public din Municipiul Zalău, aprobate prin Hotărârea Consiliului Local nr. 
213/21.06.2022 şi completate prin Hotărârea Consiliului Local nr. 456/16.12.2022. 
S.Proiect de hotărâre privind modificarea tarifelor aprobate prin Hotărârea Consiliului 
Local nr. 212 din 21.06.2022 pentru serviciile/activităţile prestate de S.C. Citadin Zalău 
S.R.L., în baza Contractelor de delegare nr. 36269/10.08.2010, nr. 60247/01.08 2022 
şi nr. 67363/30.08.2022.
Diverse

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea 
punctelor înscrise pe aceasta.
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DI preşedinte Teodor Bălăjel - Vă solicit să anunţaţi interesul personal şi numărul 
proiectului de hotărâre la care aveţi un interes personal, astfel cum este definit de art. 
228 la alin.l Cod administrativ şi la care nu veţi participa.
Dna consilier Ioana Tuduce - La proiectul de hotărâre numărul 5 nu particip.
Dl consilier Florin Morar - La proiectul de hotărâre numărul 5 nu particip.
DI consilier Gheorghe Bancea — La proiectul de hotărâre numărul 5 şi 6 nu particip.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan urbanistic 
zonal pentru reglementarea unei noi zone de instituţii şi servicii de interes public cu 
funcţiuni complementare, în vederea introducerii în intravilan a terenurilor situate în 
Păşunea Şes Mic, Şes Mare din Parcela Repaus”, situate în extravilanul Municipiului 
Zalău, beneficiar Municipiul Zalău.
Proiectul de hotărâre a urmat procedura de transparenţă decizională, prevăzută de 
Legea nr. 52/2003. In această etapă nu s-au înregistrat propuneri, sugestii sau opinii cu 
valoare de recomandare.
Iniţiator; Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Gheorghe Bancea - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, 
de disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel — comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
DI consilier Mihai Crişan - Am studiat proiectul, am văzut şi zona, am văzut şi 
reglementările care vor să se facă acolo, inclusiv cele de utilităţi şi aşa mai departe. 
Suntem curioşi cam ce ar vrea să se construiască acolo, mai ales în condiţiile în care 
am văzut că POT-ul este de 40 şi CUT-ul care este de 2, procente mai mari decât sunt 
permise în majoritatea zonelor Zalăului, inclusiv în cele centrale; să ne spuneţi care 
este perspectiva a ce se doreşte să se construiască acolo.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - După cum aţi observat, în proiectul de hotărâre şi în 
documentaţie se face referire la ce o să se construiască şi anume instituţii şi servicii.
In Păşunea Şes Mic vrem să facem instituţii sociale.
Dl primar Ionel Ciunt - Acolo am făcut un schimb de teren cu parohia care a cedat 
terenul episcopiei. Pe suprafaţa respectivă, episcopia doreşte să construiască o 
mănăstire, iar noi vrem să construim, în proximitatea lăcaşului monahal 
pentru bătrâni. Ideea este ca, pe urmă, să avem un parteneriat cu biserica, în ideea 
sprijinirii activităţilor care vor avea loc în cămin de bătrâni.

un cămin
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Un sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei de urbanism „Plan urbanistic zonal pentru reglementarea unei noi zone 
de instituţii şi servicii de interes public cu funcţiuni complementare^' în vederea 
introducerii în intravilan a terenurilor situate în Păşunea Şes Mic, Şes Mare din Parcela 
Repaus”, situate în extravilanul Municipiului Zalău, beneficiar Municipiul Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 2

Di preşedinte Teodor Bălăjel
3.Proiect de hotărâre privind modificarea Regulamentului Serviciului de Administrare 
a Domeniului Public şi privat al Municipiului Zalău - activitatea de administrare, 
întreţinere şi exploatare a parcărilor aparţinând domeniului public şi privat al 
Municipiului Zalău, aprobat prin H.C.L. nr. 66 din 31 martie 2022 şi modificat prin 
H.C.L. nr. 220 din 30 iunie 2022.
Proiectul de hotărâre a urmat procedura de transparenţă decizională, prevăzută de 
Legea nr. 52/2003. In această etapă nu s-au înregistrat propuneri, sugestii sau opinii cu 
valoare de recomandare.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Gheorghe Bancea - comisia pentru administraţie publică locală, juridică.
de disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Di consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism 
favorabil.

aviz

Dna consilier Anda-Maria Ciobanu -
muncă, protecţie socială şi sport — aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel — Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Alin Guler - Legat de documentele solicitate, celor care doresc aceste 
locuri de parcare aş avea o observaţie de făcut, şi anume la cel puţin două documente 
şi anume că nu mai deţine un alt loc de parcare, respectiv că are o maşină înregistrată 
pe numele persoanei respective. Aceste două documente sunt la primărie şi mi se pare 
o chestie neproductivă să îi solicităm cetăţeanului să vină la primărie 
documentele de la un birou şi după aceea să le ducă la un alt birou.
După părerea mea, s-ar putea menţiona acolo ca aceste două documente care se găsesc
în primărie să fie ataşate la dosar de către persoanele care întocmesc respectivele 
dosare.

comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ.

, să ceară
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Vrem să implementăm proiectul de digitalizare a 
documentelor până în data de 04 iulie 2023.
DI director Adridan Marcel - Procedura este mult mai simplă, cetăţeanul se adresează 
doar într-un singur loc, un singur birou la S.A.D.P. cetăţeanul prezintă doar actul de 
identitate al maşinii, iar noi avem toată baza de date şi se rezolvă totul la sediul S.A.D.P. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul că: în cuprinsul proiectului de 

hotărâre se va trece „asistenţi personali ai persoanelor cu handicap” şi nu „asistenţi 
sociali” cum, din eroare, s-a trecut.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea 
Regulamentului serviciului de administrare a domeniului public şi privat al 
Municipiului Zalău - activitatea de administrare, întreţinere şi exploatare a parcărilor 
aparţinând domeniului public şi privat al Municipiului Zalău, aprobat prin H.C.L. nr. 
66 din 31 martie 2022 şi modificat prin H.C.L. nr. 220 din 30 iunie 2022.

Se adoptă hotărârea nr. 3

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de eşalonare a obligaţiilor fiscale de 
plată datorate bugetului local al Municipiului Zalău de către S.C. Malgo S.R.L. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Gheorghe Bancea - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, 
de disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 

^ muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea cererii de 
eşalonare a obligaţiilor fiscale de plată datorate bugetului local al Municipiului Zalău 
de către S.C. Malgo S.R.L.

Se adoptă hotărârea nr. 4

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
5.Proiect de hotărâre privind avizarea favorabilă a dobândirii calităţii de parte în 
Consorţiul Şcolar „Silvania-Şincai-Eminescu-Bămuţiu” de către Grădiniţa cu Prog 
Prelungit nr. 1 Zalău şi Grădiniţa cu Program Prelungit „Piticii Isteţi” Zalău.

ram
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Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Gheorghe Bancea - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, 
de disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dna consilier Ioana Tuduce - La acest proiect de hotărâre nu particip.
Dl consilier Florin Morar — La acest proiect de hotărâre nu particip.
Dl consilier Gheorghe Bancea - La acest proiect de hotărâre nu particip.
Dl consilier Alin Guler - Ştiu că pentru varianta de consorţiu care era până la 
momentul actual, cu şcoli gimnaziale, respectiv licee, era un avantaj, cel puţin pentru 
mobilitatea personalului didactic şi pentru asigurarea posturilor eventual vacante.
Nu prea înţeleg de ce şi grădiniţele trebuie să facă parte din acest consorţiu, datorită 
faptului că, din acest punct de vedere al mobilităţii personalului didactic, nu văd niciun 
avantaj.
Aş vedea un avantaj pentru municipalitate şi pentru bugetul municipalităţii dacă se 
gândeşte în perspectivă ca aceste consorţii sau partea de administrare a acestor consorţii 
şi de ceea ce înseamnă cheltuieli cu personalul auxiliar, administrator de patrimoniu, 
secretar şi aşa mai departe, dacă se doreşte, pe viitor, o eventuală concentrare a acestora 
şi astfel să se reducă costurile, pentru că degeaba le punem pe hârtie ca fiind parte dintr- 
0 structură mare când, de fapt, ele rămân divizate şi cheltuielile rămân aceleaşi.
Dacă ar fi ideea ca, pe viitor, să se reducă costurile acolo unde se poate, sunt perfect de 

9 acord.

comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică.

DI consilier Florin Morar - A fost o solicitare a Liceului Pedagogic „Gheorghe 
Şincai”, pentru cele două grădiniţe legate de practica pedagogică. Acesta este avantajul 
şi acesta este motivul pentru care, în consorţiu, dorim să acceptăm cele două grădiniţe, 
strict legat de practica pedagogică care se realizează de către elevi de la Liceului 
Pedagogic „Gheorghe Şincai”, la cele două grădiniţe cu care au o colaborare.
DI consilier Alin Guler - Bănuiesc că practica se făcea şi până 

Dl consilier Florin Morar - Da. Din discuţiile avute cu doamna director de la Liceul 
Pedagogic „Gheorghe Şincai” sunt avantaje pentru faptul că cele două grădiniţe intră 
în consorţiu.

9

Susţin ceea ce spune colegul meu, când s-a dezbătut problema era vorba despre două - 
trei consorţii într-un consorţiu. Deja şase consorţii eu zic că sunt suficiente şi, dacă se 
doreşte, cred că ar fi bine şi oportun să se realizeze alte consorţii la nivelul Municipiului 
Zalău.

acum.
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Dl primar Ionel Ciunt - Noi am iniţiat proiectul respectiv dând curs unei solicitări pe 
care am primit-o din partea unităţilor de învăţământ. Nu interpretez ca formarea acestor 
consorţii ca şi un avantaj pentru cadrele didactice, nu cred că scopul este ca să îşi 
rezolve mobilitatea. Cred că este în interesul copiilor. Pentru că, dacă fac parte dintr-o 
familie şi ştiu că dintr-o grădiniţă aparţin unui consorţiu, probabil că se creează nişte 
afinităţi, cred că acest lucru este un avantaj pentru copii.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 15 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 15 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind avizarea favorabilă a 
dobândirii calităţii de parte în Consorţiul Şcolar „Silvania-Şincai-Eminescu-Bămuţiu” 
de către Grădiniţa cu Program Prelungit nr. 1 Zalău şi Grădiniţa cu Program Prelungit 
„Piticii Isteţi” Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 5

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
b.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii, de către Municipiul Zalău, a 
contractelor de parteneriat pentru învăţământul DUAL, la Liceului Tehnologic „Mihai 
Viteazul” pentru anul şcolar 2023-2024.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Gheorghe Bancea - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, 
de disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Gheorghe Bancea - La acest proiect de hotărâre nu particip.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 17 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 17 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind încheierii, de către 
Municipiul Zalău, a contractelor de parteneriat pentru învăţământul DUAL, la Liceului 
Tehnologic „Mihai Viteazul” pentru anul şcolar 2023-2024.

Se adoptă hotărârea nr. 6
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel
7.Proiect de hotărâre privind modificarea tarifelor aferente serviciului de iluminat 
public din Municipiul Zalău, aprobate prin Hotărârea Consiliului Local 
213/21.06.2022 şi completate prin Hotărârea Consiliului Local nr. 456/16.12.2022. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl consilier Gheorghe Bancea - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, 
de disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea tarifelor 
aferente serviciului de iluminat public din Municipiul Zalău, aprobate prin Hotărârea 
Consiliului Local nr. 213/21.06.2022 şi completate prin Hotărârea Consiliului Local 
nr. 456/16.12.2022.

nr.

comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică.

Se adoptă hotărârea nr. 7

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
8.Proiect de hotărâre privind modificarea tarifelor aprobate prin Hotărârea Consiliului 
Local nr. 212 din 21.06.2022 pentru serviciile/activităţile prestate de S.C. Citadin Zalău 
S.R.L., în baza Contractelor de delegare nr. 36269/10.08.2010, nr. 60247/01.08.2022 
şi nr. 67363/30.08.2022.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Gheorghe Bancea - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, 
de disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea tarifelor 
aprobate prin Hotărârea Consiliului Local nr. 212 din 21.06.2022 pentru 
serviciile/activităţile prestate de S.C. Citadin Zalău S.R.L., în baza Contractelor de 
delegare nr. 36269/10.08.2010, nr. 60247/01.08.2022 şi nr. 67363/30.08.2022.

, turism - aviz favorabil.
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Se adoptă hotărârea nr. 8

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Discuţii?
Dacă nu mai sunt alte discuţii, declar şedinţa închisă, vă mulţumesc pentru participare 

şi vă doresc o zi frumoasă!

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, 
TEODOR BĂLăSl ^

CONTRASEMNEAZĂ 
SECRETAR G T,

10


